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لیون مبلغ پیشنهادی خرید »آزمون« را اعلام کرد
باشــگاه لیون قصــد دارد 
مهاجــم ایرانی تیــم فوتبال 
زنیت را خریــداری کند و از 
این رو مبلغ این انتقال را نیز 
مشــخص کرده است. سایت 
فوت مرکاتو از اولویت باشگاه 
لیون بــرای خرید »ســردار 
انتقالات  نقــل و  آزمون« در 
زمســتانی خبر داد. اسلام سلیمانی، تینو کادویر و کارل توکو اکامبی مهاجمان 
آفریقایی لیون قرار اســت چندین هفته در جام ملت های آفریقا حضور داشــته 
باشند و به همین دلیل این تیم فرانسوی به دنبال جذب فوری یک مهاجم است.  
انتقــال مهاجم ایرانی تیم فوتبال زنیت چند ماه پیش متوقف شــد چرا که این 
تیم روسی نتوانسته بود جایگزینی برای او پیدا کند. در آن زمان پیشنهادی ۱۵ 
میلیون یورویی به زنیت داده شده بود اما در آخر این انتقال نهایی نشد. در حال 
حاضر قرارداد آزمون در تابستان به پایان می رسد و او قصد تمدید قرارداد با زنیت 
را ندارد. این بدین معنی است که زنیت می خواهد هر چه زودتر با فروش مهاجم 
ایرانــی خود، از جدایی این بازیکن بی نصیب نمانــد. هم اکنون لیون قصد دارد 
پیشنهادی بین هفت تا هشت میلیون یورو برای خرید آزمون بپردازد. ستاره تیم 
ملی فوتبال کشورمان در این فصل از لیگ روسیه توانسته پنج گل به ثمر برساند. 

او در ۲ فصل گذشته نیز موفق به زدن ۱۷ و ۱۹ گل برای تیمش شده است.

آتش بازی »طارمی« برای اژدهایان
 پیروزی پورتو با هت تریک ستاره ایرانی

تیــم پورتو بــا هت تریک 
ستاره فوتبال ایران موفق شد 
حریف خــود را در هفته نهم 
لیگ پرتغال از پیش رو بردارد. 
به گزارش ایرنــا، تیم فوتبال 
پورتو یکشنبه شب از ساعت 
هفته  چارچــوب  در   ۲۰:۳۰
نهــم لیگ پرتغــال میهمان 
توندلا بود و در نهایت موفق شــد حریف خود را یا نتیجه ســه بر یک شکست 
دهد.  »بورگس« موفق شــد برای تیم میزبان در دقیقه چهار گلزنی کند اما این 
برتری این تیم تا دقیقه ۲۰ دوام داشت. »مهدی طارمی« ستاره تیم ملی فوتبال 
کشورمان موفق شد در این دیدار باز هم بدرخشد و با گلزنی در دقایق ۲۰، ۴۳ 
و ۷۹ برای تیمش هت تریک کند.  پورتو با این پیروزی ۲۳ امتیازی شد و با یک 
بازی بیشــتر نسبت به بنفیکا به صدر جدول لیگ پرتغال صعود کرد. توندلا نیز 
با این شکست ۹ امتیازی ماند و در رده دهم قرار گرفت.  طارمی نیز با این هت 
تریک در لیگ پرتغال هفت گله شد و به صدر جدول گلزنان این لیگ صعود کرد.

ثبت نام کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی المپیک 
از ۳ آبان  

ثبت نام از داوطلبان عضویت 
ورزشــکاران  کمیســیون  در 
کمیته ملی المپیک دوشــنبه 
سوم آبان آغاز می شود و ۶ روز 
ادامه دارد. به  گزارش خبرنگار 
خبرگــزاری صدا و ســیما؛ با 
توجه به برگزاری دومین دوره 
انتخابات کمیسیون ورزشکاران 
کمیته ملی المپیک، ثبت نام از داوطلبان عضویت در کمیسیون ورزشکاران از ۳ تا 
۸ آبان در کمیته ملی المپیک انجام خواهد شد. فهرست ورزشکاران واجد شرایط 
رأی دهی در انتخابات و همچنین فهرســت ورزشکاران واجد شرایط عضویت در 
کمیسیون ورزشکاران در پایگاه اطلاع رسانی کمیته ملی المپیک اعلام شده است 
و افراد واجد شرایط عضویت می توانند با همراه داشتن مدارک لازم )معرفی نامه از 
سوی فدراسیون مربوطه_کپی صفحه اول شناسنامه_کپی کارت ملی و یک قطعه 
عکس( ثبت نام کنند. براساس دستورالعمل اجرایی انتخابات کمیسیون، مدت زمان 

ثبت نام تعیین شده قابل تمدید نمی باشد.

 AFC درخواست لبنان از
برای حضور تماشاگران مقابل ایران

از  لبنــان  ورزش  وزیــر 
کنفدراســیون فوتبال آســیا 
درخواســت کرد که با حضور 
تماشــاگران در دیــدار برابر 
ایران و امارات موافقت کند. به 
نقل از کوره، تیم ملی فوتبال 
لبنان در آخرین بازی خود در 
دور رفت مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان آســیا ۲۰ آبان ماه به مصاف ایران خواهد رفت. این بازی در ورزشگاه 
صیدا و به میزبانی لبنان برگزار خواهد شــد. جــورج کلاس، وزیر ورزش لبنان 
در نامه ای که به کنفدراســیون فوتبال آسیا نوشــت اعلام کرد که دولت لبنان 
آماده اســت تا ســلامت عمومی و امنیت کامل را در دو بازی بعدی خود برابر 
ایــران و امارات تامین کند. منابع نزدیک به وزارت ورزش لبنان اعلام کردند که 
وزیر ورزش و جوانان با درخواســت فدراســیون فوتبال این کشور برای استفاده 
۶۰ درصدی از ظرفیت ورزشــگاه برای حضور تماشــاگران موافقت کرده و این 
دوستداران فوتبال در لبنان را امیدوار کرده است. لبنان از ۴ بازی خود در انتخابی 
جام جهانی ۵ امتیاز کســب کرده و در رده سوم جدول رده بندی قرار دارد این 

درحالی است که ایران با ۱۰ امتیاز در رده نخست است

دیدار ماجدی، مهدوی کیا و محمدی 
با سفیر ایران در سفارت  

و  شب گذشته ســرمربی 
امید به همراه  سرپرست تیم 
رئیــس کمیته جوانان و عضو 
هیــات رئیســه فدراســیون 
فوتبــال با ســفیر ایــران در 
ســفارت ایران دیدار و گفتگو 
ســایت  گزارش  بــه  کردند. 
رســمی فدراســیون فوتبال، 
میرشــاد ماجدی، عضو هیات رئیسه فدراسیون و رئیس کمیته جوانان به همراه 
مهدی مهدوی کیا، سرمربی تیم ملی امید، محمد محمدی، سرپرست تیم امید 
با محمد تقی صابری، سفیر ایران در تاجیکستان در محل سفارت ایران دیدار و 
گفت و گو کردند. صابری ضمن اعلام حمایت از تیم امید گفت:از هیچ تلاشــی 
به منظور ایجاد شرایط مناسب و فراهم کردن امکانات برای تیم ملی امید دریغ 
نخواهیم کرد و مجموعه سفارت ایران آرزوی موفقیت برای این تیم در دیدارهای 
پیش رو را دارد. در این دیدار پیراهن تیم ملی به ســفیر ایران و تاجیکستان از 
سوی ماجدی و مهدوی کیا و محمدی اهدا شد. همچنین صابری یادبودی را به 

سرمربی تیم امید اهدا کرد.

پس از رایزنی صدری با سازمان امور مالیاتی
بدهی مالیاتی ۳۰۰ میلیارد تومانی پرسپولیس 

به حالت تعلیق درآمد
در جلســه ســید مجید صدری، رئیس هیأت مدیره و سرپرســت باشــگاه 
پرســپولیس با مدیران وزارت اقتصاد و دارایی و ســازمان امور مالیاتی، مشکل 
بدهی های مالیاتی پرســپولیس بررســی شد. به نقل از رســانه رسمی باشگاه 
پرسپولیس، در نشست سید مجید صدری رئیس هیأت مدیره و سرپرست باشگاه 
پرسپولیس با مدیران وزارت اقتصاد و دارایی و سازمان امور مالیاتی، بدهی ۳۰۰ 
میلیارد تومانی باشــگاه بابت مالیات و جرائم، مورد بحث و بررسی قرار گرفت و 
مقرر شد به منظور بررسی آن تا چند ماه به صورت تعلیق درآید. همچنین مقرر 
شد با مذاکرات صورت گرفته و تشکیل کارگروه تخصصی برای ارائه مدارک مثبته 
به ســازمان مالیاتی کشور، این رقم سنگین بازنگری شده و کاهش چشمگیری 

پیدا کند.

اخبار کوتاه

شرکت طرف قرارداد با فدراسیون فوتبال 
ایران از ادامه  همکاری برای تامین تجهیز داور 

ویدئویی در تهران امتناع و در نامه ای به فیفا 
اعلام کرد دیگر به این همکاری ادامه نخواهد 

داد. بــه گــزارش خبرنگار مهر، فدراســیون 
فوتبال ایران پس از الزام کنفدراسیون فوتبال 

آســیا مبنی بر اســتفاده از تکنولــوژی داور 
ویدئویــی در دور انتخابی نهایی جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر اقدام به بررسی شرکت های مورد 
تأییــد فیفا کرد تا بتواند تجهیزات مربوطه را 
برای دیدارهای خانگی در ورزشــگاه آزادی 

نصب و راه اندازی کند.
نامه ۲۶ جولای کنفدراسیون فوتبال آسیا 
باعث شد تا کارگروه استفاده از داور ویدئویی 
در فدراســیون فوتبال ایران ســراغ شرکت 
»هاکای« رفته تا بتواند با این شــرکت مورد 

تأیید فیفا قرارداد امضا کند.
با این حال این شرکت به دلیل تحریم های 
ارزی علیه ایران از امضای قرارداد برای تجهیز 
و راه اندازی VAR ســر باز زد تا فدراسیون 
سراغ شرکتی هنگ کنگی که در بلژیک دفتر 

کارگزاری دارد برود.
 SIMPLY LIVE قــرارداد با شــرکت
برای اجــاره تجهیــزات در چهــار دیدار به 
میزبانــی تیم ملــی ایــران در انتخابی جام 
جهانی قطر امضا شد و در جریان دیدار ایران 

با کره جنوبی از آن رونمایی شد.
بــا این حال حاشــیه های مرتبــط با این 
قــرارداد و بروز شــائبه هایی مبنی بر حضور 
مدیران صهیونیســتی در رأس این شــرکت 

سبب شد تا این موضوع به حاشیه برود.
همین موضوع باعث بروز حاشــیه هایی در 

 SIMPLY LIVE زمینه ادامه همکاری با
شده است و این شــرکت با ارسال نامه ای به 
فیفــا هرگونه همکاری با فدراســیون فوتبال 
ایران را قطع شده و عنوان کرده دیگر حاضر 

به ارائه خدمات VAR نیست.
قراردادی که آنها در هفته گذشــته تایید 
کرده بودند اما حالا با فســخ از سوی شرکت 
طرف قرارداد با فدراسیون فوتبال ایران باعث 

حساسیت های فیفا شده است.
فیفا اســتفاده از VAR را از هفته ســوم 
بازی های انتخابی جــام جهانی قطر در قاره 
آســیا الزام کرده بود و به کشــورهای حاضر 
پیشنهاد داده بود تا از این تکنولوژی استفاده 

کنند.
لغــو همکاری فدراســیون فوتبــال ایران 
بــا شــرکت SIMOLY LIVE می تواند 
بهانه ای برای گرفتن میزبانی از فدراســیون 
فوتبال ایران در ادامه بازی های انتخابی جام 

جهانی قطر شود.
باید دید با توجه به حواشی اخیر به وجود 
آمده چه اتفاقی در این زمینه رقم می خورد. 
فدراســیون جهانــی فوتبال ادامــه میزبانی 
تیم ملی ایران در تهــران را تأیید می کند یا 
شاگردان دراگان اسکوچیچ در مسیر راهیابی 
به جام جهانی قطر به کشــورهای ثالث سفر 

خواهند کرد.

باشگاه استقلال طی اطلاعیه ای اعلام کرد که تبلیغات 
محیطی با مصوبه هیات رئیسه سازمان لیگ در اختیار این 

باشگاه قرار می گیرد. 
به نقل از باشــگاه استقلال، نشســت مشترک مدیران 
باشــگاه اســتقلال و مســئولین ســازمان لیگ با حضور 
معاون وزیر و ورزش جوانان پیرامون تبلیغات محیطی در 
اســتادیوم آزادی برگزار و مقرر شد این موضوع با مصوبه 

هیات رئیسه سازمان لیگ حل و فصل شود.
معاون حقوقی باشگاه اســتقلال با قدردانی از حمایت 
وزارت ورزش و جوانان، هواداران عزیز باشــگاه استقلال، 
اهالی فوتبال ورسانه های گروهی از نتایج مثبت این جلسه 
و آغاز روند حل شدن موضوع تبلیغات محیطی این باشگاه 

در تعامل با سازمان لیگ طی روزهای آینده سخن گفت.
فرشید سمیعی با بیان این موضوع اظهار کرد: با حمایت 
وزیــر محترم ورزش و جوانان جناب آقای ســجادی و به 
پیشــنهاد ایشان نشســتی با حضور آقای علی نژاد معاون 
محترم وزارت، آجورلو مدیرعامل باشــگاه استقلال، جناب 
آقای بهاروند ریاست محترم سازمان لیگ و حجت الاسلام 
علیپور به میزبانی آقای مددی در مجموعه ورزشی آزادی 

برگزار شد که نتایج بسیار خوبی داشت.
معاون حقوقی باشــگاه اســتقلال اضافه کــرد: آقای 
ســجادی، معاون محترم وزارت را برای بررســی و حل و 
فصل موضــوع معرفی کردند و با ورود آقای علی نژاد مقرر 
شــد پس از تصویب هیات رئیسه محترم سازمان لیگ بر 
مبنای خواسته باشگاه اســتقلال و صدور مصوبه، باشگاه 
بتوانــد طی روزهای آینده از امتیــاز تبلیغات محیطی در 

بازی های خانگی با همکاری کارگزار استفاده کند.
ســمیعی درباره جزییات جلســه هم این گونه توضیح 
داد: پس از طرح دلایــل و دیدگاه های حاضرین، طرفین 
پذیرفتنــد که اجرای کامــل قرارداد منعقده اســتقلال، 
می تواند برای ســازمان لیگ و استقلال از منظر درآمدی 
در حالت برد- برد باشد. به پیشنهاد معاون محترم وزارت 
ورزش مقــرر گردیــد پس از صدور و اخــذ مصوبه هیات 
رئیســه توســط جناب آقای بهاروند و با اعتمادسازی در 
خصوص پرداخت حقوق ســازمان لیــگ، مجوز تبلیغات 
محیطی از سوی سازمان لیگ برای باشگاه استقلال صادر 
شــود. جا دارد هم از رویکرد سازنده علی نژاد و هم از نگاه 
مثبت و حمایت آقای بهاروند ریاســت ســازمان لیگ که 

در این نشســت به دنبال حل موضوع و رسیدن به نتیجه 
مطلوب بودند، قدردانی کنیم.

سمیعی در پایان گفت: تحقق اهداف مورد نظر باشگاه 

اســتقلال و گام برداشتن در مسیر ایجاد ساختار حرفه ای 
برای این باشــگاه بدون حمایت هواداران عزیز و همیشــه 

همراه این باشگاه محقق نمی شود. 

یک لژیونر هندبال زنان گفت: لژیونر شدن یکی از اهدافی 
است که همه بازیکنان دنبال آن هستند اما این اتفاق برای 

ما که دیده نمی شویم کار بسیار سختی است. 
الناز قاسمی در گفت وگو با ایســنا، درباره حضورش به 
عنوان لژیونر در ســوپر لیگ ترکیه اظهار کرد: تیم آنادولو 
تیم خوب و جوانی است که ۴ لژیونر ایرانی دارد. علاوه بر ما 
دو بازیکن از برزیل و یک بازیکن از روسیه و بقیه بازیکنان 
از ترکیه هستند. این تیم سال اولی است که در لیگ برتر و 
دسته یک ترکیه تیم داری می کند. خدا را شکر تا الان همه 

چیز خوب بوده است.
این لژیونر هندبال زنان در ادامه درباره ســطح مسابقات 
ســوپر لیگ ترکیه اظهار کرد: سطح مسابقات خیلی بالاتر 
از لیگ ایران اســت. بازیکنان حاضر در ترکیه در مسابقات 
اروپایی دست به توپ هستند و سبک بازی آن ها با ایران و 

آسیا متفاوت است و قابل قیاس نیست.
او به راه ســخت لژیونر شدن دختران ایران اشاره کرد و 
گفت: از لژیونر شــدن حس خیلی خوبی دارم. در کشور ما 
هندبال آن طور که باید و شــاید هیچ گاه دیده نشده است. 
لژیونر شــدن در بخش زنان کار سختی است. ما در سطح 
آســیا بازی می کنیم که چند تیــم خیلی خوب مثل کره، 
ژاپن و .. در آســیا هســتند و هیچ وقت فرصت دیده شدن 
برای بازیکنان ایران وجود نداشــت. قاســمی گفت: لژیونر 
شدن یکی از اهدافی اســت که فکر می کنم اکثر بازیکنان 
دنبال آن هســتند تا به سطح بالاتری برسند و پول بهتری 

بگیرند. خدا را شــکر این اتفاق برای ما افتاد. واقعا تلاش و 
زحمت زیادی برای این منظور می طلبید که خدا را شکر ما 
چهار نفر توانســتیم از پس آن برآییم. من امیدوارم که در 
ســال های آتی لژیونرهای بیش تری خواهیم داشت. وی در 
پاســخ به این  سوال که مبلغ قراردادها در لیگ ترکیه چند 
برابر ایران است؟ گفت: مبلغ قرارداد در ترکیه خیلی بیشتر 
از لیگ ایران اســت نمی توانم بگویم چند برابر ولی خیلی 

خیلی بیش تر از ایران است.
قاسمی درباره تفاوت ســطح لیگ ترکیه و ایران اظهار 
کرد: در تکنیک و تاکتیــک خیلی تفاوت وجود دارد چون 
لیگ اروپایی است و سطح بازی آن ها با ایران خیلی متفاوت 
است. از طرف دیگر تمام باشگاه هایی که من اینجا می بینم 
واقعا شــبیه یک باشــگاه حرفه ای عمل می کنند. از نوع و 
پوشــش لباس ها گرفته تا رفت و آمدها شبیه یک باشگاه 
بزرگ است که ما نمونه آن را فقط در فوتبال ایران می بینیم. 

در هندبال خیلی کم شاهد این شکل از تیم داری هستیم.
او افزود: از ســوی دیگر چیزی که خیلی در لیگ ترکیه 
جالب اســت حضور هواداران اســت. طرفداران زیادی در 
هندبال ترکیه هســتند و اشتیاق زیادی به این رشته وجود 
دارد. هندبال در ترکیه مهم است و برای مردم جذابیت دارد.
قاســمی در مورد حضورش در تیم ملی برای حضور در 
مسابقات جهانی اســپانیا اظهار کرد: لیگ ترکیه به نحوی 
برگزار می شود که سه هفته مسابقه و سه هفته تمرین مداوم 
است. هنوز که اردوهای تیم ملی را نگذاشته اند؛ امیدواریم 

که اردوها در سه هفته ای باشد که ما  مسابقه نداریم. قطعا 
حضور نداشتن ما در تیم ملی باعث مشکل خواهد شد چون 
چهار نفر در ترکیه مشــغولیم. امیــدوارم بتوانیم ما هم در 

اردوها شرکت کنیم و برای مسابقات جهانی آماده شویم.
ایــن لژیونر هندبــال زنان درباره بــرد تیمش در اولین 
حضورش در ترکیه گفت: من، فاطمه و نوریه بلافاصله بعد 
از مسابقات قهرمانی آسیا در اردن به ترکیه آمدیم. تیم سه 
هفته مسابقه انجام داده بود و هر سه را باخته بود و ما به سه 
هفته تمرینی رسیدیم. ما سه هفته خیلی سخت داشتیم و 
تمرین کردیم. کل تیم تــلاش کردیم تا بتوانیم چهارمین 
مســابقه را ببریم. من در زمین از بازی لذت می بردم چون 
ســبک بازی ها با ایران متفاوت است. خدا کمک کرد و ما 

خوب کار کردیم و بــازی را بردیم. وی گفت: واقعا آرزویم 
این اســت که هندبال زنــان ایران واقعا دیده شــود. بین 
رشته های توپی هندبال خیلی رشته سختی است و می بینم 
که دختران این رشــته واقعا زحمت می کشند و تمرینات 
و بدنشازی ســختی دارند. شرایط برای آن ها خیلی سخت 
است اما جایگاهی که اکنون هندبال در کشور دارد جایگاه 

واقعی آن نیست.
ایــن ملی پوش هندبال در پایان گفت: دوســت دارم به 
جایی برســیم که مردم برای دیدن هندبال مشتاق باشند. 
بیاینــد و از دیــدن هندبال لذت ببرند. این هاســت که به 
بازیکنان انگیزه می دهد تا رشــد کنند. واقعا امیدوارم این 

اتفاق برای هندبال ایران رخ دهد. 

میزبانی تیم ملی فوتبال ایران روی هوا!

قرارداد شرکت جنجالی VAR با ایران فسخ شد

تبلیغات محیطی با مصوبه سازمان لیگ به استقلال واگذار می شود

قاسمی:

 لژیونر شدن در هندبال زنان کار سختی است

کاپیتان اســبق تیم ملی فوتسال، گفت: از همین حالا 
می توانیم با خودکار بنویســیم کــه تیم های لیگ در چه 

رده ای قرار خواهند گرفت. 
مگر اینکه وضعیتی تیم ها در نیم فصل تغییر کنند که 

بعید می دانم این اتفاق رخ دهد.
»وحید شمسایی« در گفت و گو با ایرنا در پاسخ به این 
پرسش که آیا لیگ برتر فوتسال را پیگیری می کند یا نه، 
گفت:  به دلیل اینکه فوتســال را دوست دارم، تا جایی که 
بتوانم و یا در تعطیلات باشــد، آن را پیگیری می کنم. به 
خصوص بازی های تیم های بالای جدول را به دلیل اینکه 

بازیکنان خوبی دارند، دنبال می کنم. 
ذاتا فوتسال را دوست دارم و کم لطفی است اگر آن را 
پیگیری نکنم. وی در مورد سطح لیگ امسال بیان داشت: 

بعــد از تغییر حالت برگزاری بازی های لیگ، امســال باز 
هم به همان حالت قبل بازگشــت و تیم ها به ســه دسته 

تقسیم شدند. 
یک گروه از ابتدای لیــگ برای نیفتادن تلاش کردند. 
یــک گروه پنــج تیمی هم بالای جدول هســتند و برای 
قهرمانی می جنگند و یک گره هم در میانه جدول هستند 

و خود را به آب و آتش نمی زنند.
کاپیتان اســبق تیم ملی فوتسال افزود: از همین حالا 
روی ورق مشــخص است که تیم ها در چه جایگاهی قرار 
می گیرند. از همین حالا می توانیم با خودکار بنویسیم که 

تیم ها در چه رده ای قرار خواهند گرفت.
 مگــر اینکه تیم ها در نیم فصــل تغییر کنند که بعید 

می دانم این اتفاق رخ دهد. 

شمسایی درباره تیم های بالای جدول لیگ برتر اظهار 
داشــت: گیتی پســند را تیم خیلی خوبی دیدم. این تیم 
زهردار است و بازیکنان و کادرفنی خوبی دارد. بازی های 
ســن ایچ را موفق نشــدم ببینم اما نتایج این تیم نشان از 
عملکرد خیلی خوب این تیم دارد. مقاومت البرز با هدایت 
فرهاد کشاورز توانسته تیم بســیار خوبی روانه مسابقات 

کند.
»حمیــد بی غــم« در مس ســونگون دســتش خالی 
است اما خیلی خوب توانســته نتیجه بگیرد. کراپ الوند 
هــم مهره های کلیدی دارد اما توقع بیشــتری از این تیم 
مــی رود. البته »جواد اصغری مقدم« ایده هایی دارد که در 

آینده می تواند تیم زهرداری بسازد.  
کیفیت تیم های پایین جدولی لیگ برتر دردآور است

وی در خصوص تیم های پایین جدولی و نتایج بســیار 
ضعیــف آن ها گفت: چیزی که مهم اســت، نتایج عجیب 
و غریبی اســت که در لیگ رخ می دهــد. تیم های پایین 
جدولی از همین حالا دستان خود را بالا گرفتند و تسلیم 

شدند. 
نمی خواهم نتایج تیم های قدرتمند را زیر ســوال ببرم 
اما برخی نتایج در گذشــته در هر فصل یکبار رخ می داد 
امــا حالا نتایج بــدی برای این تیم ها رقــم می خورد. در 
فوتســال روز دنیا نیز نتایج پــرگل کم رخ می دهد و این 
برای تیم های ما خیلی بد اســت که به این شکل شکست 

می خورند. 
پیشکسوت فوتســال ایران ادامه داد: یک سری تیم ها 
مانند شهروند ساری چندین سال بازیکنان و حتی مربیان 
خوبی داشتند اما حالا به نظر می رسد به ته دیگ رسیدند. 
بدون بازیکن نمی توان در لیــگ برتر بازی کرد. یا تیمی 
مثل چیپس کامل مشــهد که هــم در لیگ یک و هم در 

لیگ برتر هزینه کرده  اما حالا باید فرآیند بهتری داشــته 
باشــد. درست است تیم ها می خواهند در لیگ برتر باشند 
اما اگر تعداد تیم ها در لیگ کم شــود، کیفیت بهتری از 
لیگ ایران شاهد خواهیم بود. این موضوع دردآور است که 

شاهد چنین کیفیتی باشیم.   
آینده سالار آقاپور درخشان است

شمسایی در خصوص استعدادهای لیگ برتر و بازیکنان 
برتر امسال بیان کرد: »سالار آقاپور« را فوق العاده می بینم. 
پارســال »علی افضلی« یکی از شــاهکارها را رو کرد و به 

آن بها داد.
ســالار در حال طی کردن مســیر خوبی اســت و اگر 
اشــتباه نرود، آینده بسیار درخشانی دارد. او در جوانی به 
پختگی در بازی رسیده و با وجود ۶، هفت نفر از بازیکنان 
با تجربه در مس، او بــه خوبی در زمین بازی را مدیریت 

می کند.
وی افزود: »مســعود یوسف«، »مهدی مهدی خانی« و 
»بهزاد رسولی« در گیتی پسند نیز پارسال شاگردم بودند 
و به نظرم بازیکنان بســیار آینده داری هستند. »مرتضی 
عزتی« در مقاومت هم به خوبی تیم را مدیریت می کند و 

نقش او غیر قابل انکار است. 
عباسی رخش فوتسال ایران است

ســرمربی سابق گیتی پسند در خصوص »سعید احمد 
عباســی« اظهار داشــت: عباســی رخش به تمام معنای 

فوتسال است.
او شــاگرد خودم بوده و من در گذشته پای اشتباهات 
این بازیکن ماندم و حالا می گویم که هنوز ۳۰، ۴۰ درصد 
از توانایی های این بازیکن نمایش داده نشده است. به طور 
قطع اگر این اتفاق رخ دهد، عباسی به بهترین بازیکن دنیا 

در پست خودش تبدیل خواهد شد.  

شمسایی: 

جایگاه تیم های لیگ فوتسال از همین حالا مشخص است


